
Vragen voor de rondvraag Commissie BM 7 december 2023

ZB
Aan de burgemeester

-Kunt U mij uitleggen hoe het mogelijk is dat een ex ambtenaar en ex 
burgemeester Roest presentaties  over houden over integriteitsdossiers in 
Bloemendaal en daarbij bovendien namen noemen?

-Kunt u mij ook uitleggen waarom de presentatie van de heer Roest die in het 
openbaar gehouden voor alle griffiers in Noord-Holland ,de CvK en 
provincieambtenaren  is over Bloemendaalse zaken niet beschikbaar is voor 
raadsleden  die notabene genoemd zijn tijdens de presentaties?

-Kunt U mij uitleggen waarom de afdeling communicatie die deze presentatie 
heeft opgevraagd, deze achterhoudt voor betrokkenen?

-Kunt U mij uitleggen waarom U de presentatie die U wel heeft gekregen, niet 
deelt met betrokken raadsleden?

 
ZB Hoe staat het met de opkoopbescherming ?

Ondertussen vindt  de verkoop aan onder meer  verenigingen en stichtingen 
nog steeds plaats.


